

March 3, 2020

Dear Climbers,

On Monday 2 March all Abu Dhabi principals were requested to attend a meeting regarding our response to the COVID-19 virus, also known as the Coronavirus.

The meeting was a collective discussion and problem-solving session to discuss each school's readiness to deliver lessons via eLearning. The meeting was a planning session to prepare for a possible future decision made by the Health and Government authorities of the UAE to continue teaching and learning in core classes (Arabic Language, Islamic Education, English, Math, Science, English Social Studies) in the event that schools prohibit in-person attendance at school. As of today, there is no plan to close schools to student attendance.

Due to changes in the way Summit International School has delivered the curriculum over the last two years, we are confident that we will be able to continue teaching and learning in core classes using our current online communication platforms.


I would personally like to thank our teachers who worked extra hard today in creating over 60 contingency plans for terms 2 and 3 to ensure your children receive the quality education we are already providing. The plan was delivered to us at 8 pm on 2 March and was due today, at 2 pm, 3 March.


Summit International School is compelled to follow the government's decision on when (and if) to close the school. Again, schools will stay open and we will require attendance until there is an official decree. There is no decree as of today. School is open and all students should attend until you hear an official message from me.

Messages regarding these issues will be sent using ClassDojo, Schoology, School Voice, email, Facebook, and Instagram. Please speak with your friends and colleagues about this as we work much better when we are all climbing on the same rope.

Again, all measures thus far are pre-cautionary and meant as a safeguarding practice to keep our Climbers and community happy and healthy.

Thank you,


Mr. Lee


مدارس القمة الدولية
P.O.Box: 28485
Abu Dhabi U.A.E.
Summit International Schools

3 مارس 2020

أعزائي المتسلقين ،

في يوم الاثنين الموافق 2 مارس ، طُلب من جميع مديري مدارس أبو ظبي حضور اجتماع بشأن التعامل مع فيروس COVID-19 ، المعروف أيضاً باسم فيروس كورونا.

كان الاجتماع عبارة عن جلسة مناقشة جماعية وحل المشكلات لمناقشة استعداد كل مدرسة لتقديم الدروس عبر نظام التعليم الإلكتروني. كان الاجتماع عبارة عن جلسة تخطيط للتأهيل لقرار محتمل في المستقبل من قبل هيئة الصحة والحكومة في دولة الإمارات العربية المتحدة لمواصلة التدريس والتعلم في المواد الأساسية (اللغة العربية ، التربية الإسلامية ، اللغة الإنجليزية ، الرياضيات ، العلوم ، الدراسات الاجتماعية الإنجليزية) في حال تم حظر حضور الطلاب إلى المدرسة. حتى هذا اليوم ، لا توجد خطة لإغلاق المدارس وإيقاف حضور الطلاب.

نظرًا للتغيرات التي طرأت على الطريقة التي قدمت بها مدرسة القمة الدولية المناهج الدراسية على مدار العامين الماضيين ، نحن على ثقة من أننا سنكون قادرين على مواصلة التدريس والتعلم في المواد الأساسية باستخدام منصات التواصل الحالية عبر الإنترنت.

أود شخصياً أن أشكر معلمينا الذين عملوا بجهد إضافي اليوم في إنشاء أكثر من 60 خطة طوارئ للفصلين 2 و 3 لضمان حصول أبنائكم على التعليم الجيد الذي نقدمه بالفعل. قمنا باستلام نموذج خطة الطوارئ في الساعة 8 مساءً يوم 2 مارس ، وكان من المقرر تسليمها اليوم ، الساعة 2 مساءً ، 3 مارس.

تلتزم مدرسة القمة الدولية باتتباع قرار الحكومة في حال (وإذا) تم إغلاق المدرسة. مرة أخرى ، ستبقى المدارس مفتوحة وسنتطلب الحضور لحين صدور قرار رسمي. لا يوجد قرار رسمي حتى اليوم. المدرسة مفتوحة ويجب على جميع الطلاب الحضور حتى تصلكم رسالة رسمية مني.

سيتم إرسال الرسائل المتعلقة بهذا الموضوع باستخدام ClassDojo و Schoology و School Voice والبريد الإلكتروني و Facebook و Instagram . يرجى التواصل مع أصدقائك وزملائك حول هذا الأمر لأننا نعمل بشكل أفضل عندما نتسلق جميعاً على نفس الحبل.

مرة أخرى ، جميع التدابير حتى الآن تحذيرية وتهدف إلى تحقيق سبل الوقاية للحفاظ على المتسلقين والمجتمع سعداء وبصحة جيدة.
وشكراً،



مدارس القمة الدولية
PO Box: 28485
Abu Dhabi U.A.E.
Summit International Schools